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Interpellatie van de fractie WijApeldoorn  
ingevolge artikel 32 van het Reglement van Orde van de raad.  

Onderwerp: sporthal Zuid op Columbia-locatie 
 
2 april 2024 
 
Inleiding  
In de Stentor van 25 maart jongstleden lazen we dat er geen nieuwe sporthal in Apeldoorn-Zuid zou 
komen op het terrein van de voetbalvereniging Columbia. In de toelichting in het artikel wordt 
aangegeven dat de betrokken partijen (Columbia en gemeente) er vooral financieel niet uitkwamen. 
Vier dagen na de verschijning van het artikel in de krant is de raad geïnformeerd door middel van een 
zogenaamde raadsbrief. De raadsbrief roept meer vragen op dan hij beantwoord. Zo wordt er 
gesproken over ‘nu niet haalbaar’ en ‘nu nog te ver uit elkaar liggen’. 
 
Dat brengt ondergetekende fracties tot de volgende vragen: 

1. Is het college bekend met het feit dat de voetbalvereniging Columbia veel in het werk stelt 
om haar maatschappelijke functie in Apeldoorn-Zuid nog beter vorm te geven?  

2. Bent u met ons van mening dat een nieuwe sporthal voor Apeldoorn-Zuid goed binnen de 
ambities van Columbia en binnen het gemeentelijke sportmaatschappelijke kader (o.a. 
meerdere sporten op één locatie) zouden passen? 

3. Kan het college bevestigen dat vooral financiële redenen de doorslag hebben gegeven om de 
onderhandelingen nu te staken? Kunt u een toelichting geven op het afhaken? 

4. Bent u het met ons eens dat in de eindfase van deze onderhandelingen de insteek van het 
college (te)veel op ‘bouwen’  en niet op sportmaatschappelijke opgaven heeft gelegen? 
Graag een toelichting. 

5. Oud-raadslid Co van den Berg doet in de Stentor van 28 maart de suggestie om 
onderhandelingen te voeren ‘op basis van een program van eisen van beide partners’. En ‘op 
basis van een visie’. Bent u het met die suggesties eens? En bent u bereid om te bezien of er 
(dan) alsnog overeenstemming met de voetbalvereniging Columbia mogelijk is?  Graag een 
toelichting. 
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https://www.destentor.nl/apeldoorn/afblazen-sporthal-plan-in-apeldoorn-is-een-domper-er-zijn-nu-concrete-stappen-nodig~aab98d1f/
https://www.destentor.nl/opinie/het-is-beschamend-dat-de-nieuwe-sporthal-niet-op-sportpark-winkewijert-in-apeldoorn-komt~ac350320/

